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W odpowiedzi na Pana interpelacjq wniesionq podczas XL sesji Rady Miasta Wloclawek

informujg, 2e baseny letnie byly czynne od 26 czerwca202l roku do 31 sierpnia 2021, jednak z uwagi

na warunki atmosferyczne lqcznie przez 32 dni nie notowano spzedazy biletow lub spzeda? byla

znikoma.

W 2021roku z basen6w letnich skozystalo w sumie 8 096 os6b, a pzychod z bilet6w wstqpu

wyniosl brutto 57 040,00 zlotych, natomiast dochod bez podatku VAT 52 807,522t,.

Ponadto w 2020 roku baseny byly udostqpnione do kqpieli bezplatnie. W zwiqzku z powy2szym

nie byla prowadzona szczegolowa ewidencja wej56. Tym samym nie ma mozliwo6ci zestawienia obu

sezonow.


